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Dr . Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

Ironiányaam:

Érkezett : 2007 MAJ 1 5.
Írásbeli kérdés

„Miért megint a zömmel bejáró vidéki tanulók kerülnek hátrányba? " címmel a Házszabály 91 .§-a
alapján kérdést kívánok benyújtani dr . Kóka János miniszter úrhoz.
A kérdésre írásban kérem válaszát .

Tisztelt Miniszter úr!

Nemrég elkeseredett főiskolások kerestek meg a következő problémával :
A Kormány legutóbbi, a diákok utazási kedvezményét érintő döntése után szinte valamennyi vidékről
főiskolára vagy egyetemre járó diák kétségbeejtő helyzetbe került . Például egy békésszentandrási
diáknak áprilisban még 4290 forintba került a Békéscsabáig szóló havibérlet, ettől a hónaptól viszont
ugyanezért már 11 ezer 700 forintot kellene fizetnie . A kialakult helyzetet az ösztöndljrendszer jelenlegi
formája se nagyon támogatja, miután a kapott összegre nem csupán az adott diák teljesítménye, hanem
csoportjának tanulmányi eredménye, illetve maga a választott iskola is kihatással van .
Sok diák valószínűleg utazási költségeihez lesz kénytelen diákhitelt felvenni, de sokan egyszerűen nem
is tudják kigazdálkodni a megemelkedett díjakat .

Tisztelt Miniszter úr!

Miért nehezítik tovább a felsőoktatásban tanulók helyzetét?

Miért megint a zömmel bejáró vidéki tanulók kerülnek hátrányba?

Hogyan érinti a megváltozott támogatási rendszer a megszűnő falusi általános iskolák bejáró diákjait?

Tisztelettel várom válaszát .

Békés, 2007 . május 15 .

r.

Erdős Norbert
országgyűlési képviselő
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